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Protokół 

Zgromadzenia Mazurskiego Związku Międzygminnego - Gospodarka Odpadami 

w dniu 10 listopada 2023r. 

 

 

 

Otwarcie Zgromadzenia:  

Obecni w trakcie Zgromadzenia: Stanisław Kachniarz, Artur Pawlukowski, Tomasz Gujda, Ewa 

Wojnowska, Adam Myka, Jolanta Bazylak, Zdzisław Jaśków, Wojciech Karol Iwaszkiewicz, Zbigniew 

Włodkowski, Józef Markiewicz, Radosław Król, Agnieszka Zakrzewska, Juliusz Leczycki, Barbara 

Mazurczyk  

W Zgromadzeniu uczestniczyli przedsiębiorcy: p. Winiarczyk i p. Żak jako obserwatorzy.  

Zgromadzeniu przewodniczył Józef Markiewicz – Przewodniczący Zgromadzenia.  

 

1. Przyjęcie porządku obrad Zgromadzenia 

Do porządku obrad nikt nie wniósł uwag. Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie Zgromadzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad Zgromadzenia.  

3. Przyjęcie protokołu ze Zgromadzenia z dnia 05.10.2023r.  

4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu.  

5. Pojęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/3/2023 z dnia 05.04.2023r. w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gmin uczestników Mazurskiego Związku 

Międzygminnego – Gospodarka Odpadami.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/4/2023 z dnia 05.04.2023r. w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w tytule uchwały 

nr IV/17/2023 Zgromadzenia Mazurskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami 

9. Informacja z bieżącej działalności ZUOK Spytkowo.  

10. Dyskusja i wnioski.  

11. Zakończenie Zgromadzenia.  

 

 

2. Przyjęcie protokołu ze Zgromadzenia z dnia 05.10.2023r.  

Przewodniczący Zgromadzenia zwrócił się do zgromadzonych z pytaniem czy są uwagi do protokołu. 

Nikt nie wniósł uwag. Przewodniczący Zgromadzenia zarządził głosowanie.  

WYNIKI GŁOSOWANIA Za: 10 | Przeciw: 0 | Wstrzymali się: 3 | Uprawnieni: 13  

ZA: Stanisław Kachniarz, Artur Pawlukowski, Tomasz Gujda, Ewa Wojnowska, Adam Myka, Jolanta 

Bazylak, Zdzisław Jaśków, Wojciech Karol Iwaszkiewicz, Zbigniew Włodkowski, Józef Markiewicz, 

PRZECIW:  

WSTRZYMALI SIĘ: Radosław Król, Agnieszka Zakrzewska, Juliusz Leczycki, 

Protokół nie został przyjęty.  

 

https://sesje.live/rada/protokol/obrady/2322#page=1
https://sesje.live/rada/protokol/obrady/2322#page=1
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Do Zgromadzenia dołączyła p. Barbara Mazurczyk. Uprawnionych do głosowania 14 osób.  

 

3. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu. 

Przewodniczący Zarządu: Zarząd zbierał się trzykrotnie, Zarząd podjął 7 uchwał, między innymi te, nad 

którymi będziemy procedować. Odbyły się spotkania z Wykonawcą nad zamknięciem II etapu budowy 

PSZOK Giżycko. Na bieżąco odbywały się spotkania z Prezesem ZUOK Spytkowo, również w sprawie 

nowej umowy wykonawczej. Z uczniami Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska byliśmy 

w Wejherowie na tamtejszym PSZOK-u i w zakładzie unieszkodliwiania odpadów. Sporo ciekawych 

rzeczy zobaczyliśmy, niektóre planujemy przeszczepić na nasz grunt. Zakończyła się kontrola NIK, 

czekamy na protokół. Odbywa się również audyt wewnętrzny ze względu na to, że przychody z budżetu 

przekroczyły 40 mln.   

p. Włodkowski: otrzymaliśmy środki na budowę PSZOK-ów. Proszę o informację na jakim etapie są 

przygotowania, czy jest lokalizacja, dokumentacja, jak wyglądają prace z tym związane? Ile dołożyliśmy 

do PSZOK w Giżycku? Czy budujemy tylko Giżycko, czy jeszcze inne PSZOK-i?  

Przewodniczący Zarządu: Z Polskiego Ładu otrzymaliśmy pieniądze na dwa programy. Pierwsze 2 mln 

przeznaczone będą na dokończenie PSZOK w Giżycku. Kolejne 8 mln na budowę PSZOK w Orzyszu 

i uzupełnienie infrastruktury przy budowie PSZOK w Węgorzewie. W tym roku planujemy zamknąć 

PSZOK Giżycko, całość kosztuje około 7 mln.  

p. Włodkowski: na przyszłość proszę o precyzyjne składanie sprawozdań z działalności Zarządu 

w okresie między Zgromadzeniami. Interesują mnie takie informacje, jak wielkość wydawanych 

środków, dokładnie, co na co wydajemy. Jakie decyzje zostały podjęte, jak wygląda nasz budżet. Czy 

do Węgorzewa też dokładamy?  

Przewodniczący Zarządu: nie dokładamy. Realizujemy założony etap budowy i jeszcze w tym roku 

możemy spodziewać się pozwolenia na budowę. Obiekt w Węgorzewie, jego zakończenie i rozliczenie 

zaplanowane jest na koniec 2024r. Jeżeli chodzi o PSZOK Giżycko to kwota z przetargu to 6.700.000 zł., 

jeżeli chodzi o Węgorzewo to 6.993.101,97 zł 

p. Włodkowski: Rozmawiałem z p. Prezesem i wskazywałem działkę, która niestety z przyczyn 

formalno-prawnych nie może być przeznaczona pod PSZOK. Zaproponowałem inną działkę 

i pokazywałem Prezesowi, jest ona z budynkami, które wymagają rewitalizacji. I mam pytanie, czy w tej 

sprawie są już jakieś decyzje, plany. Czy jest jakaś koncepcja i ile jest środków przeznaczonych?  

Przewodniczący Zarządu: jak Pan słusznie zauważył, nie brałem udział w rozmowach pomiędzy Panem 

a Prezesem Spółki, więc pierwszy raz słyszę o działce. Jestem gotowy zobaczyć działkę wskazaną pod 

PSZOK. Ponieważ jej nie widziałem, trudno mi powiedzieć w jaki zakresie potrzebne są tam inwestycje. 

PSZOK będzie budowany i będziemy podejmować działania w tym zakresie.  

Pan Król zwrócił się z pytaniem odnośnie pisma firmy GreenClas, jakie jest stanowisko Zarządu w tej 

sprawie. Przewodniczący Zarządu poinformował, że sprawa ta będzie omawiana w punkcie – 

Informacja z bieżącej działalności ZUOK Spytkowo.  

 

4. Pojęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/3/2023 z dnia 05.04.2023r. w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gmin uczestników Mazurskiego Związku Międzygminnego 

– Gospodarka Odpadami.  

Przewodniczący Zarządu: zmiana jest podyktowana tym, że przedsiębiorcy będą mogli oddawać popiół. 

Działalność jednoosobowa będzie mogła oddawać odpady w workach 60l. i przywracamy cmentarze 

do systemu. Otrzymaliśmy pozytywne opinie z sanepidu.  
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p. Włodkowski: chodzi o kempingi, tu jest nie mniej niż jeden pojemnik 360l. Rozumiem, że chodzi 

o zestaw?  

Przewodniczący Zarządu: tak, mamy selektywną zbiórkę, czyli zestaw pojemników, ale nie mogą być 

mniejsze niż 360l.  

p. Włodkowski: to może należy wpisać zestaw do regulaminu.  

Przewodniczący Zarządu: mamy selektywna zbiórkę, więc wiadomo że nie chodzi o jeden pojemnik. 

Ale skonsultuję to z radcą prawnym, czy taka zmiana nie spowoduje innych zmian i ponownej 

konsultacji z Sanepidami.  

p. Włodkowski: musimy teraz podjąć taka decyzję, wprowadzić autopoprawkę. Bo jeżeli przegłosujemy 

w takim kształcie, to co potem będziemy zmieniać.  

p. Leczycki: jeżeli cmentarze wchodzą do systemu, ile maja czasu na wyjście z systemu? Czy zostaniemy 

o tym powiadomieni? 

Przewodniczący Zarządu: zgodnie z ustawą zarządcy cmentarzy będą mieli 60 dni od dnia wejścia 

w życie uchwały na złożenie oświadczenia o wyjściu z systemu. Jeżeli jest taka Państwa wola 

to wyślemy e-maila z informacją.  

p. Zakrzewska: Przeanalizowaliśmy koszty naszego cmentarza w okresie miesięcznym października 

tego roku. Jeżeli będziemy w systemie to koszt zwiększa nam się dwukrotnie   

p. Włodkowski: dla kogo jest Związek? Ciągle tworzymy rozwiązania, które nie służą nam, naszym 

mieszkańcom, samorządom. Ełk ma inne stawki dla placówek samorządowych i tam można. To my 

zgromadzenie wspólników jest najważniejsze i powinniśmy decydować o wszystkim, nie Zarząd. 

Ponawiam swój wniosek, że przewodniczącym zarządu powinien być samorządowiec. Niech dyrektor 

biura zarabia tyle, ale to na czele Zarządu powinien stać samorządowiec. Bo teraz wszystko zostało 

odwrócone. Głosujemy nad uchwałami, których nie do końca możemy zinterpretować, bo nie mamy 

takiej wiedzy. Nie ma komisji, tak jak w gminach, na których można byłoby dogłębnie omówić uchwały. 

W wypowiedzi pana przewodniczącego nie ma słowa o pojemnikach i skardze konkurencyjnej firmy. 

Czy te pojemniki, które są zmagazynowane w Orzyszu zostaną na czas rozwiezione i czy w ogóle będą.  

Przewodniczący Zarządu: Będzie punkt odnośnie sprawozdania Prezesa ZUOK Spytkowo i tam uzyska 

Pan odpowiedź na te wszystkie pytania.  

p. Włodkowski: to Pan jest zwierzchnikiem Prezesa ZUOK Spytkowo i powinien wiedzieć i wyznaczać 

kurs działalności spółki. Po to została stworzona. My Prezesa nadzorujemy w wykonywaniu zadań 

i pytam Pana jako nadzorującego.  

p. Leczycki: dlaczego cmentarze znowu wracają do systemu?  

Przewodniczący Zarządu: ponieważ Spółka wywoziła odpady jako odpady komunalne a nie może. 

Wszystkie uchwały są podejmowane przez Zgromadzenie, Zarząd proponuje rozwiązania, ale 

to członkowie Zgromadzenia podejmują świadomie decyzje głosując.  

p. Zakrzewska: czy w indywidualnych sprawach popiół będzie nadal odbierany?  

Przewodniczący Zarządu: u zamieszkałych nic się nie zmienia, nadal odbieramy odpady, a mieszkańcy 

musza zaopatrzyć się w swoje pojemniki. Teraz będzie możliwość odbierania odpadów od 

niezamieszkałych i przedsiębiorcy również będą musieli się zaopatrzyć w pojemniki do popiołu.  

 

Ze względu na nieobecność radcy prawnego na posiedzeniu Zgromadzenia, odbyła się z radcą prawnym 

rozmowa telefoniczna. Z uwagi na fakt, że był na rozprawie w Sądzie, odpowiedź w tej sprawie zostanie 

udzielona pisemnie.  

Przewodniczący Zarządu po dyskusji z członkami Zgromadzania wystąpił z wnioskiem o zdjęcie tej 

uchwały z porządku obrad.  
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Przewodniczący Zgromadzenia zarządził głosowanie w tej sprawie .  

WYNIKI GŁOSOWANIA Za: 14 | Przeciw: 0 | Wstrzymali się: 0 | Uprawnieni: 14  

ZA: Stanisław Kachniarz, Artur Pawlukowski, Tomasz Gujda, Ewa Wojnowska, Adam Myka, Jolanta 

Bazylak, Zdzisław Jaśków, Wojciech Karol Iwaszkiewicz, Zbigniew Włodkowski, Józef Markiewicz, 

Radosław Król, Agnieszka Zakrzewska, Juliusz Leczycki, Barbara Mazurczyk 

PRZECIW:  

WSTRZYMALI SIĘ:  

 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr II/3/2023 z dnia 05.04.2023r. w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gmin uczestników Mazurskiego Związku Międzygminnego – 

Gospodarka Odpadami została zdjęta z porządku obrad. Będzie procedowana po opinii radcy prawnego 

na następnym posiedzeniu Zgromadzenia.  

 

Godz. 10.43 Posiedzenie Zgromadzenia opuszcza p. Adam Myka. Uprawnionych do głosowania 13 

osób.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/4/2023 z dnia 05.04.2023r. w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Przewodniczący Zarządu: uchwała również uzyskała pozytywną opinię Sanepidu. Zmiana dotyczy 

możliwości odbioru popiołu z nieruchomości niezamieszkałych.  

p. Leczycki: czy ta uchwała łączy się z poprzednią uchwałą w sprawie regulaminu? 

Przewodniczący Zarządu: nie łączy, tu dopisujemy tylko popiół paleniskowy.   

p. Włodkowski: rozumiem, że tu są szkoły.  

Przewodniczący Zarządu: tak, szkoły również.   

Przewodniczący Zgromadzenia zwrócił się do zgromadzonych z pytaniem czy są uwagi do uchwały. Nikt 

nie wniósł uwag. Przewodniczący Zgromadzenia zarządził głosowanie.  

WYNIKI GŁOSOWANIA Za: 13 | Przeciw: 0 | Wstrzymali się: 0 | Uprawnieni: 13  

ZA: Wojciech Karol Iwaszkiewicz, Stanisław Kachniarz, Barbara Mazurczyk, Zbigniew Włodkowski, 

Juliusz Leczycki, Zdzisław Jaśków, Tomasz Gujda, Agnieszka Zakrzewska, Ewa Wojnowska, Artur 

Pawlukowski, Józef Markiewicz, Radosław Król, Jolanta Bazylak,  

PRZECIW:  

WSTRZYMALI SIĘ: 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości.  

Przewodniczący Zarządu: w związku z tym, że wprowadzamy popiół dla nieruchomości 

niezamieszkałych, worki 60l dla przedsiębiorców jednoosobowych, cmentarze, musimy tez zmienić 

deklarację. W pouczeniach zmieniamy również pouczenie, które dotyczy nieruchomości letniskowych 

i możliwości wnoszenia opłaty po 31 lipca. Dotyczy to tych, którzy nabyli nieruchomość letniskowa po 

31 lipca.  

p. Leczycki: to łączy się z uchwała w sprawie regulaminów, więc nie możemy.  
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Przewodniczący Zarządu: Możemy. Wprowadzamy cmentarze, worki więc musi to mieć 

odzwierciedlenie w deklaracji. Musimy podjąć uchwałę, żeby można było składać deklarację 

uwzględniając te zmiany od 01 stycznia 2024r.  

Przewodniczący Zgromadzenia zarządził głosowanie w sprawie uchwały .  

WYNIKI GŁOSOWANIA Za: 7 | Przeciw: 3 | Wstrzymali się: 3 | Uprawnieni: 13  

ZA: Stanisław Kachniarz, Wojciech Karol Iwaszkiewicz, Barbara Mazurczyk, Tomasz Gujda, Artur 

Pawlukowski, Zdzisław Jaśków, Józef Markiewicz,  

PRZECIW: Radosław Król, Zbigniew Włodkowski, Jolanta Bazylak,  

WSTRZYMALI SIĘ: Agnieszka Zakrzewska, Juliusz Leczycki, Ewa Wojnowska, 

Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości nie została podjęta.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w tytule uchwały 

nr IV/17/2023 Zgromadzenia Mazurskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami 

Przewodniczący Zarządu: w § 1 uchwały zamiast wydatków powinno być dochodów. Załączniki zostały 

sporządzone prawidłowo. Jednak RIO stanęło na stanowisku, że uchwała musi zostać poprawiona przez 

Zgromadzenie jak oczywista omyłka pisarska.  

Przewodniczący Zgromadzenia zwrócił się do zgromadzonych z pytaniem czy są uwagi do uchwały. Nikt 

nie wniósł uwag. Przewodniczący Zgromadzenia zarządził głosowanie.  

WYNIKI GŁOSOWANIA Za: 13 | Przeciw: 0 | Wstrzymali się: 0 | Uprawnieni: 13  

ZA: Zbigniew Włodkowski, Juliusz Leczycki, Stanisław Kachniarz, Agnieszka Zakrzewska, Zdzisław 

Jaśków, Tomasz Gujda, Barbara Mazurczyk, Ewa Wojnowska, Jolanta Bazylak, Wojciech Karol 

Iwaszkiewicz, Józef Markiewicz, Radosław Król, Artur Pawlukowski,  

PRZECIW:  

WSTRZYMALI SIĘ 

 

Godz. 10.59 Posiedzenie Zgromadzenia opuszcza p. Barbara Mazurczyk. Uprawnionych do głosowania 

12 osób.  

 

8. Informacja z bieżącej działalności ZUOK Spytkowo 

Prezes Zarządu: wyniki za 9 miesięcy to strata około 131 tys. zł. Głównie to wynik niskich cen surowca. 

Od roku zajmujemy się pojemnikami, cała logistyka z tym związana jest już dopięta. Rozstawiliśmy 

około 5 tys. pojemników. Współpracujemy z Miłkami, Budrami, Baniami Mazurskimi i nie widzę 

zagrożenia w zachowaniu terminów. Rozstawianie pojemników rozpoczęliśmy od terenów, gdzie ich 

rozstawienie jest trudniejsze, gdzie dojazd jest gorszy. Pracujemy już przez ostatnie dwa dni w prawie 

pełnym składzie. Rozstawiamy około tysiąca pojemników dziennie. Jeżeli chodzi o pismo i firmę 

GreenClas to nie pierwsze przecież pismo, chyba drugie. Ta firma przegrała już z nami w sądzie 

i powiem to na własną odpowiedzialność, że ta firma działa w porozumieniu z firmą, która jest nam 

przeciwna aby nam się udało i chce pokazać, że decyzja Związku w sprawie pojemników była błędna. 

Zarzuty są bezzasadne, ładnie ubrane. Jeżeli Państwo chcecie abym odpowiedział na te zarzuty punkt 

po punkcie to proszę na e-mail. Jeżeli nie to powiem w skrócie, że do dzisiaj nie odebraliśmy żadnych 

pojemników i za nic nie zapłaciliśmy. To wszystko jest chyba po to, żebyście państwo mieli zajęcie przy 

nas, żeby opóźniać to wszystko. Zdjęcia, które otrzymaliście były robione przez pracowników firmy, 

która odbiera od nas odpady. Mamy to na monitoringu. Firma GreenClas wygrała przetarg na dostawę 

pojemników i nie chciała podpisać umowy. Przeciągała, tak moglibyśmy się do dzisiaj z nimi bawić 
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w pytania i odpowiedzi. Jeżeli chodzi o kwotę za pojemniki, bo Pan Burmistrz (p. Włodkowski) rzucił 

kwotę 10 mln. Za nowe wszystkie pojemniki zapłacimy 6 mln 400 tys. netto. Bo jako spółka rozliczamy 

się netto. KOMA proponowała używane pojemniki o znacznie gorszym standardzie za 5 mln. Więc 

specjalnie wyboru nie było. Na etapie przetargu odpowiedzieliśmy na wszystkie pytania, byliśmy w tą 

firma w Krajowej Izbie Odwoławczej, bo próbowali usunąć z przetargu obecną firmę, która dostarcza 

nam pojemniki. Tam przegrali, chyba nawet jeszcze nie oddali nam kosztów postępowania. Proszę się 

przygotować na kolejne pisma.   

Prezes Zarządu przedstawił zgromadzonym odpowiedź na pytania zadane przez Burmistrza Orzysza. 

Przedstawił to w formie prezentacji na rzutniku.  

p. Włodkowski: proszę na przyszłość, że jeżeli wpływają takie pisma, to proszę o wcześniejsze 

odpowiedzi. Tak jak to zostało zrobione teraz. Nie czekajcie do Zgromadzenia, tylko dajcie nam 

wcześniej argumenty.  

p. Król: ja nie jestem takim optymista jak pan Prezes. Mam tu ofertę firmy KOMA na 3.178.800 zł. 

Wiem, że firma skarżąca przegrała sprawę w KIO, bo sprawdziłem to. Ale nie wiem do końca co było 

przedmiotem sporu. Ale widzę tu problem i być może zarzut niegospodarności, biorąc pod uwagę 

koszty, które jeszcze dojdą. Dlatego pozwoliłem sobie złożyć pismo do Komisji Rewizyjnej 

Zgromadzenia o przeprowadzenie kontroli w tym zakresie. Ja nie jestem w stanie sprawdzić 

prawdziwości zarzutów, ale mamy organy w Związku, w Spółce, które mogą to sprawdzić. Pod tym 

wnioskiem podpisałem się ja, p. Bazylak, p. Burmistrz (p. Włodkowski) i p. Myka. Może jeszcze ktoś z 

Państwa chciałby, to bardzo proszę.  

 

p. Król odczytał wniosek i złożył na ręce Przewodniczącego Zarządu wniosek o przeprowadzenie 

kontroli.  

 

Przewodniczący Zgromadzenia:  nie rozumiem po co wertować tą sprawę. Podjęliśmy decyzję o zakupie 

pojemników. Decyzję podjęło zgromadzenie wspólników. Zrobiliśmy to z uwagi na lepsze standardy 

nowych pojemników i możliwość uzyskania dofinansowania z Narodowego Funduszu. I teraz mamy 

podważać nasze wcześniejsze decyzje, gdzie tu nasza wiarygodność?  

 

Prezes Zarządu poinformował zgromadzonych że wniosek został złożony do NFOŚiGW i przeszedł 

ocenę formalną.   

 

Przewodniczący Zgromadzenia: uważam, że wniosek powinien być przegłosowany przez 

Zgromadzenie, dlatego proponuję na następnym Zgromadzeniu poddać ten wniosek pod głosowanie.  

 

Prezes Zarządu poinformował, że pismo zostało skierowane do Rady Nadzorczej Spółki i jeżeli Komisja 

Rewizyjna chciałaby uczestniczyć w posiedzeniu Rady Nadzorczej to nie ma najmniejszego problemu.  

 

9. Dyskusja i wnioski. 

p. Król złożył wniosek formalny o jak najszybsze zwołanie następnego Zgromadzenia, tak aby wniosek 

do Komisji Rewizyjnej mógł zostać poddany pod głosowanie. Przewodniczący Zgromadzenia uważa, 

że wniosek formalny musi być przegłosowany a Zgromadzenie nie ma quorum. Wobec powyższego 

p. Król zmienił wniosek formalny na prośbę o jak najszybsze zwołanie Zgromadzenia.  

Przewodniczący Zgromadzenia udzielił głos p. Żakowi, który zadał pytanie czy dobrze zrozumiał, 

że Spytkowo woziło odpady z cmentarza niezgodnie z prawem. Przewodniczący Zarządu odpowiedział, 
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że zrozumiał źle i Zakład woził odpady zgodnie z prawem, problem był w zbyt dużej ilości odpadów 

zmieszanych a to ma wpływ na wskaźniki recyklingu i problem z ich osiągnieciem.  

p. Żak zapytał również o konkretne kwoty na budowę PSZOK-ów. Przewodniczący Zarządu 

odpowiedział, że do tych kwot wynikających z umowy doszła kwota 2 mln z Polskiego Ładu na III etap 

budowy PSZOK Giżycko i 8 mln na budowę PSZOK w Orzyszu i w Węgorzewie. Udział jest określony 

procentowo.  

p. Włodkowski zarzucił Przewodniczącemu Zarządu, że nie jest informowany o budowie PSZOK-ów, że 

były jakieś trzy etapy w Giżycku 

p. Kachniarz w dyskusji poinformował p. Włodkowskiego, że informacja o budowie PSZOK-ów 

pojawiała się niemal na każdym Zgromadzeniu, czy to przez Zarząd czy to przez Prezesa Zarządu. Być 

może brak informacji wynika z częstej absencji pana Burmistrza (p. Włodkowski).  

Prezes Zarządu poinformował o etapach budowy PSZOK Giżycko oraz PSZOK Węgorzewo.  

p. Żak zapytał czy w budowie PSZOK Węgorzewie jak jest stacja przeładunkowa, czy są przewidziane 

urządzenia, pojazdy? Czy stacja przeładunkowa będzie działać od stycznia 2024r., bo takie informacje 

uzyskał na spotkaniu w Węgorzewie. Czy uzyskamy dostęp do budżetu na przyszły rok? Czy to prawda, 

że inwestycje w ZUOK Spytkowo jego modernizację będzie kosztował 100 mln? 

Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że budżet nie jest tajny, ale w pierwszej kolejności projekt 

budżetu trafia do Zarządu, potem do Zgromadzenia i dopiero wówczas do Państwa. Zarząd do 15 

listopada akceptuje propozycję budżetową, potem opiniuje to Regionalna Izba Obrachunkowa. Po 

uchwaleniu budżet jest na stronie, nie jest to informacja tajna. Stacja przeładunkowa, jeżeli będzie 

otwarta to obniży koszty. Tam będą przywożone odpady np. z dalekich Bań Mazurskich, żeby samochód 

za każdym razem nie musiał jechać z odpadami do Giżycka, trafią tam. Będą komasowane i później 

jednym transportem wywożone do Spytkowa. W planie budowy nie zostały przewidziane zakupienie 

jakichkolwiek środków transportu, bo to jest sama budowa.  

 

Godz. 11.15. Posiedzenie Zgromadzenia opuszcza p. Ewa Wojnowska. Uprawnionych do głosowania 

11 osób.  

Godz. 11.43. Posiedzenie Zgromadzenia opuszcza p. Zbigniew Włodkowski. Uprawnionych 

do głosowania 10 osób.  

Godz. 11.45. Posiedzenie Zgromadzenia opuszcza p. Wojciech Iwaszkiewicz. Uprawnionych 

do głosowania 9 osób 

 

p. Karpiński Przewodniczący Rady Nadzorczej ZUOK Spytkowo odniósł się do działalności Spółki, która 

rozwija się właściwie i rozwija dobrze, nawet bez 100 mln. Spółka funkcjonuje na bazie kosztów z 2020r. 

To co się dzieje tutaj to zwykła walka gospodarcza. Wszyscy powinni się cieszyć, że nie mamy do 

czynienia z obrazkami z telewizji nt. dzikich wysypisk, składowanych beczek itd. Wszyscy członkowie 

Zgromadzenia zadbali o to, żeby stworzyć system, gdzie śmieci są zagospodarowywane, nie są zwożone 

śmieci z całego świata i pakowane w wykopane „dziury”. PSZOK-i działają prawidłowo, są elastyczne 

bo prowadzone przez naszą Spółkę. Pojemniki nasze dają możliwość przystąpienia do przetargu na 

odbiór i transport większej ilości przedsiębiorców, również małych przedsiębiorców.  Spółka posiada 

strategię rozwoju. Nic nie dzieje się w Spółce, nic ważnego bez akceptacji Zgromadzenia. W strategii są 

różne inwestycje uwzględnione np. budowa biogazowni.   

p. Król odniósł się do wypowiedzi przedmówców i nie neguje rozwoju spółki, ale brakuje mu pewnych 

informacji i reagowania na niektóre sprawy. Stąd jego wniosek. Chodzi o to, żeby wszystko sprawdzić 

i przejść do kolejnych spraw, bez zarzutu o zaniedbanie. Powiedział, że jest zwolennikiem rozpoczęcia 
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i zakończenia inwestycji jednej a nie prowadzeniu kilku naraz i działaniu w etapach, bo wtedy nic nie 

działa do końca dobrze.  

Godz. 11.57. Posiedzenie Zgromadzenia opuszcza p. Radosław Król i Jolanta Bazylak. Uprawnionych do 

głosowania 7 osób 

Przewodniczący Zgromadzenia zwrócił uwagę, że wiele spraw, które się dzieją to próba włączenia nas 

samorządów w walkę pomiędzy firmami. Powinniśmy się skupić na zadaniach, które dla naszych 

mieszkańców przynoszą korzyści.  

 

10. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Zgromadzenia podziękował za przybycie i zamknął obrady.  

Nagranie sesji dostępne na stronie https://www.youtube.com/watch?v=3zrLVdH2AHY   i stanowi 

integralną część protokołu.  

 

Protokół sporządził: Magdalena Zubrycka - Pierz                     ___________________________ 

 

Protokół zatwierdził Józef Markiewicz po przyjęciu protokołu przez Zgromadzenie w dniu 21.12.2023r.   

 

Protokół zatwierdził:    Jarosław Filipek      ___________________________ 

https://www.youtube.com/watch?v=3zrLVdH2AHY

